



PRAKTISK INFORMATION

Kære Gæster, velkommen til Rolsø Retreat 😊

Her har vi samlet lidt praktiske detaljer som vi håber, kan hjælpe under jeres ophold.

Kontakt os 24/7

Mimi +45 22 44 37 31 og **Martin** +45 29 17 27 99. **Peter** (pedel) +45 22 66 12 54

Drikkevand

Vandet fra vandhanerne i Danmark er naturligt drikkeklar og ikke behandlet :-)
Tag endelig rent drikkevand med på turen!

Ankomst

Alt er gjort klar til Jeres ankomst, men skulle I have spørgsmål, så sig endelig til.
Der vil være to håndklæder på hvert badeværelse samt to ekstra ruller toiletpapir.
Der vil være viskestykker, karklude under køkkenvasken samt store skraldeposer.

Grusvejen "Rolsø Mark"

Vi vil bede jer om at begrænse hastigheden på grusvejen til **30 km/t**, da høj hastighed går ud over belægningen over tid. Hold gerne en endnu lavere hastighed, hvis det regner eller der er pytter. På forhånd tak for det 😊



Parkering

Langs græsplænen har vi markeret parkeringspladser med store marksten. Der kan holde ni biler på de afmærkede pladser. Se tegningen på første side.

Aflæs gerne bilen ved indgangen, men parkér ved græsplænen.

Se kortet på sidste side!

Mærkedage

Hvis I har mærkedage vil vi meget gerne være med til at markerer dagen ved at hejse dannebrog.

Linned

Hvis I har bestilt linned vil dette ligge klar på de enkelte værelser i det antal I har bestilt.

Ekstra linned kan bestilles hos Mimi eller Martin for 95,- kr. per sæt.



Ekstra senge

Der er en tremmeseng og en sammenklappelig babyseng som står ved trappen i østenden. Derudover er der to sammenklappelige gæstesenge, der står ved saunaen.

Toiletter

VIGTIGT! Fordel gerne brugen af alle tre toiletter da septitanken til toilettet ved hoveddøren ikke kan følge med, hvis alle kun bruger dette toilet.

Der er ekstra toiletpapir i skabet over vaskemaskinen.

Internet

Vores internet hedder **RR** og koden er **RolsoRetreat**.

Da vi har begrænset båndbredde anbefaler vi begrænset videostreaming, youtube etc.. Internettet bliver meget langsomt, hvis mange streamer og downloader store filer.

TV

Der er TV med basispakke (Free to Air) i fællesstuen. De kanaler der findes er indstillet. Lad venligst være med at indstille/søge nye kanaler.

Der er endvidere et TV med DVD-afspiller i værelse nr. 8 med en del børnefilm. (Der er ikke TV signal tilsluttet dette TV).

Varme og forbrug

Selvom varme og forbrug er inkluderet i jeres pris, appellerer vi meget til at I hjælper os med at spare på ressourcerne ♥. Det vil sige at holder døre og vinduer lukket, hvis der er varme på systemet. Ellers skru ned for varmen, hvis I har vinduer eller døre åbne i længere tid.

Hvis radiatorerne ikke varmer som forventet så kontakt os.

Vaskemaskine og tørretumbler

Maskinerne står i aktivitetsrummet overfor saunaen.

Vi anbefaler at tørre vasketøj på tørresnoren udenfor aktivitetsrummet. Klemmerne er i den lyserøde pose (lige til at hænge om nakken når man hænger op og tager ned).

Der er sammenklappeligt tørrestativ til småt vasketøj.

HUSK at rense filteret på tørretumbleren og tømme kondensbeholderen inden den bruges.

Rygning

Det er ikke tilladt at ryge indenfor. Hverken tobak eller e-cigaretter eller lignende.



Der er stillet krukker udenfor til cigaretskodder.

Husdyr

Hunde og katte er velkomne. Man skal dog selv gøre rent efter dem ude og inde da det ikke er en del af standardrengøringen.

Der hænger høm-høm poser på opslagstavlen i køkkenet.

Affaldssortering

Til højre for garagen er vores "genbrugsstation" og vi håber I vil være med til at sortere jeres affald.

Stor grøn container	Restaffald
Mindre grøn container	Pap og papir
Fire grå kasser	Flasker, glas etc.
	Metal, dåser og lignende
	Hård plastisk (der ikke kan slås knude på)
	Flasker og dåser med pant
Rund, grøn beholder	Råt/grønt organisk affald

Blød plast, mælke- og juicekartoner etc. er restaffald. Flasker uden pant skal i glas kassen.

Undgå madspild. Hvis i har mad i overskud som I ikke tager med, så lad det stå i køkkenet/køleskab/fryser i stedet for at smide det ud.

Aktivitetsrum

Poolbord

Der kan både spilles Pool, snooker og keglebillard. Baller og kegler findes i det høje skab.

Pas venligst på køerne for de knækker let ved uhensigtsmæssig brug. Vi anbefaler at børn ikke bruger pool bordet uden opsyn af voksne.

Bordtennis

Pool bordet kan dækkes af med to plader til brug for bordtennis

Bat og bolde findes i det høje skab.

Bordfodbold

Bordfodbold står klappet sammen ved siden af saunaen.

Benene foldes ud ved at løsne fingerskruerne ca .en centimeter og spændes fast ved et passende hak.

Fodbold ligger i det høje skab.

Til børnene i haven

Legefaciliteter

Alle legefaciliteter er til fri afbenyttelse.



Trampolin

Trampolinen kan bruges af alle uden fodtøj 😊

Legehus

Det lyserøde legehus er Frida's private legehus og må ikke benyttes uden forudgående aftale med Mimi eller Martin.

Sandkasse

Sandkasse er placeret foran Lade-terrassen, med låg på.

Låget er på for at holde sandet rent, så sæt det på igen når I er færdige.

Bålplads

Bålstedet foran Lade-terrassen kan bruges. I tørkeperioder må det selvfølgelig ikke bruges. Man er som udgangspunkt selv ansvarlig for at skaffe brænde. Brænde kan evt. købes hos Mimi og Martin.

Jacuzzi

Hvis I har booket jacuzzi vil den være gjort klar til brug før jeres ankomst.

VIGTIGT

- Når jacuzzien benyttes SKAL døren til trapperummet være lukket, af hensyn til den meget fugtige luft i aktivitetsrummet.
- Undgå venligst larm i rekreationsrummet og brug af jacuzzien efter klokken 22, når der er gæster i ferielejligheden ved siden af, da der er et soveværelse lige op mod bagvæggen.
- Den skal altid være fyldt vand op til stregen på vandindtaget på indersiden under knapperne. Brug den gule vandslange til genopfyldning.

Hygiejne:

Det er vigtigt at **tage bad først** for at reducere bakterier!

Det er normal den flyder over hvis man er mange i den. Brug gulvsvaberen til at svabe overskydende vand over i risten til venstre for karret.

Betjening af Jacuzzi

Knap 1 pumpe og varme

- **Skal tændes så vandet er opvarmet inden brug.**
- Hvis jacuzzien er varm på forhånd så kortere tid men ellers op til 4 timer fra helt kold.

Knap 2 luftbobler

- Tændes når man er klar til at gå i.

Knap 3 har ingen funktion



Efter brug

Der skal 2 tabs i efter brug. Lad jacuzzi'en køre 10 minutter og sluk for knap 1. Herefter er jacuzzi'en klar til næste dag.

Sluk for både knap 1 og 2 når i er færdige.

Læg plasticdækket på når jacuzzi'en ikke er i brug.

Afrejse/Rengøring

Der er en standardrengøring inkluderet i jeres pris. Der skal dog være ryddet op både indenfor og udenfor. Dette inkluderer:

- Møbler inde og ude skal være sat på plads
- Hundehår skal være støvsuget bort fra gulv og møbler og andet snavs efter hunde være rengjort. Hunde høm-hømer udenfor fjernes.
- Skrald sorteret og fjernet
- Opvaskemaskiner tømte
- Redskaber og faciliteter i køkkenet inklusive ovne og ovnplader rengjorte efter brug
- Bordtennisplader lagt op på pool bordet.
- Bordfodboldbord klappet sammen og sat på plads.
- Grills skal være rengjorte efter brug og på plads.
- Alt børnelegetøj stilles tilbage i "legetårnet" efter brug.

Der kan påløbe ekstra rengøringsudgifter, hvis dette ikke er gjort.

Der står en støvsuger ved trappen i vestenden, og der er klude og rengøringsmidler under vasken i køkkenet.

Vi tømmer og rengør jacuzzi'en efter jer, så gør ikke forsøg på at tømme den.

Andre husregler

Hunde er velkomne. Man skal dog selv gøre rent efter dem ude og inde (er ikke en del af standardrengøringen). Der hænger høm-høm poser på opslagstavlen i køkkenet.

Undgå venligst larm i rekreativrummet og brug af jacuzzi'en efter kl. 22, når der er gæster i ferielejligheden ved siden af (der er et soveværelse op mod bagvæggen).

Færdsel på og brug af alle faciliteter på Rolsø Retreat er på eget ansvar. Gæster er ansvarlige for at erstatte ødelagte genstande, etc.

For yderligere information om stedet, faciliteter og hvad omegnen byder på af attraktioner og aktiviteter, spørg Mimi og Martin eller se vores website

www.rolsoretreat.dk



PRACTICAL INFORMATION

Dear Guests, Welcome to Rolsø Retreat 😊

Here we have gathered some practical details that we hope can help during your stay.

Contact us 24/7

Mimi +45 22 44 37 31 • Martin +45 29 17 27 99 • Peter (caretaker) +45 22 66 12 54

Drinking water

The water from the taps in Denmark is naturally ready to drink and not treated :-). It's healthier than bottled water! Feel free to bring clean drinking water on your trips!

Arrival

Everything is ready for your arrival, but should you have any questions, please let us know.

There will be two towels in each bathroom as well as two extra rolls of toilet paper.

There will be tea towels, dishcloths under the kitchen sink and large garbage bags.

The gravel road "Rolsø Mark"

We would ask you to limit the speed on the gravel road to 30 km / h, as high speeds affect the pavement over time. Feel free to keep an even lower speed if it is raining or there are puddles. Thanks in advance for that 😊

Parking

Along the lawn we have marked parking lots with large fieldstones. Nine cars can be parked in the marked spaces. See the drawing on the first page.

Feel free to unload your car at the entrance, but park by the lawn.

See the map on the last page!

Anniversaries

If you have anniversaries, we would very much like to help mark the day by hoisting the Dannebrog.

Linen

If you have ordered linen, this will be ready in the individual rooms in the number you have ordered.

Extra linen can be ordered from Mimi or Martin for DKK 95,- per set.



Extra beds

There is a cot and a folding cot that stands by the stairs at the east end. In addition, there are two folding guest beds that stand by the sauna.

Toilets

IMPORTANT! Please distribute the use of all three toilets as the septic tank for the toilet at the front door cannot keep up if everyone only uses this toilet.

There is extra toilet paper in the cupboard above the washing machine.

Internet

Our internet is called RR and the code is RolsøRetreat.

As we have limited bandwidth we recommend limited video streaming, Youtube etc. The internet becomes very slow if many stream and download large files.

TV

There is a TV with basic package (Free to Air) in the common room. The existing channels are tuned. Please do not tune in / search for new channels.

There is also a TV with DVD player in room no. 8 with some children's movies. (There is no TV signal connected to this TV).

Heat and consumption

Although heat and consumption are included in your price, we appeal to you to help us save resources ♥. That is, keep doors and windows closed if there is heat on the system. Otherwise, turn down the heat if you have windows or doors open for a long time.

If the radiators do not heat as expected, please contact us.

Washer and dryer

The machines are in the activity room opposite the sauna.

We recommend drying laundry on the clothesline outside the activity room. The clamps are in the pink bag (ready to hang around the neck when hanging up and taking down).

There is a folding drying rack for small laundry.

REMEMBER to clean the filter on the dryer and empty the condensate tank before use.

Smoking

Smoking inside is not permitted. No tobacco or e-cigarettes or anything like that.

There are jars outside for cigarette butts.



Pets

Dogs and cats are welcome. However, you have to clean them yourself inside and out as it is not part of the standard cleaning.

There are hoo-hoo bags hanging on the bulletin board in the kitchen.

Garbage sorting

To the right of the garage is our “waste and recycling station” and we hope you will help sort your waste.

Large green container	Residual waste (Restaffald)
Smaller green container	Cardboard and paper (Pap og papir)
Four gray boxes	Bottles, glasses etc. Metal, cans and the like Hard plastic (can't be knotted) Bottles and cans with deposit
Round, green container	Raw / green organic waste

Soft plastic, milk and juice cartons etc. are residual waste. Bottles without a deposit must be in the glass box.

Avoid food waste. If you have leftover food that you do not take with you, leave it in the kitchen / fridge / freezer instead of throwing it out.

Activity room

Pool table

Pool, snooker and bowling can be played. Balls and cones are found in the tall cupboard.

Please take care of the cows as they will break easily in case of improper use. We recommend that children do not use the pool table without adult supervision.

Table tennis

The pool table can be covered with two plates for table tennis

Bat and balls are found in the tall closet.

Table football

Table football is folded next to the sauna.

The legs are unfolded by loosening the thumbscrews about one centimeter and tightened by a suitable notch.

Football is in the tall closet.

For the kids in the garden

Play facilities

All play facilities are for free use.



Trampoline

The trampoline can be used by anyone without footwear :-)

Playhouse

The pink playhouse is **Frida's private playhouse** and may not be used without prior agreement with Mimi or Martin.

Sand box

Sandbox is located in front of the Lade terrace, with lid on.

The lid is on to keep the sand clean, so put it back on when you are done.

Campfire site

The campfire site in front of the Lade terrace can be used. During the drought period it must of course not be used. You are basically responsible for obtaining firewood.

Firewood can possibly. purchased from Mimi and Martin.



Jacuzzi

If you have booked a jacuzzi it will be ready for use before your arrival.

IMPORTANT

When using the jacuzzi, the door to the stairwell **MUST** be closed, due to the very humid air in the activity room.

Please avoid noise in the recreation room and use of the jacuzzi after 10 pm when there are guests in the holiday apartment next door, as there is a bedroom right up against the back wall.

It must always be filled with water up to the line on the water intake on the inside below the buttons. Use the yellow water hose for refilling

Hygiene

It is important to **take a bath first** to reduce bacterial!

It is normal it overflows if there are many in it. Use the floor wiper to sweep excess water into the grate to the left of the tub.

Operation of Jacuzzi

Button 1 pump and heat

- Must be switched on so that the water is heated before use.
- If the jacuzzi is hot in advance then shorter time but otherwise up to 4 hours from completely cold.

Barely 2 air bubbles

- Turns on when you are ready to go in.

Button 3 has no function

After use

There must be 2 tabs in after use. Let the jacuzzi run for 5 minutes and turn off buttons 1. Then it is ready for the next day.

Turn off both buttons 1 and 2 when you are done.

Put the plastic cover on when the jacuzzi is not in use.



Departure / Cleaning

There is a standard cleaning included in your price. However, both inside and outside must be cleaned up. This includes:

- Furniture inside and out must be put in place
- Dog hair should be vacuumed away from floors and furniture and other dirt after dogs have been cleaned. Dog slings outside are removed.
- Garbage sorted and removed
- Dishwashers emptied
- Utensils and facilities in the kitchen including ovens and hobs cleaned after use
- Table tennis boards laid out on the pool table.
- Table football table folded and put in place.
- Grills must be cleaned after use and in place.
- All children's toys are put back in the "play tower" after use.
- Additional cleaning costs may apply if this is not done.

There is a vacuum cleaner by the stairs at the west end and there are cloths and cleaners under the sink in the kitchen.

We empty and clean the jacuzzi after you, so do not try to empty it.

Other house rules

Dogs are welcome. However, you have to clean them yourself inside and out (is not part of the standard cleaning). There are hoo-hoo bags hanging on the bulletin board in the kitchen.

Please avoid noise in the recreation room and use of the jacuzzi after noon. 22, when there are guests in the holiday apartment next door (there is a bedroom up against the back wall).

Traffic on and use of all facilities at Rolsø Retreat is at your own risk.

Guests are responsible for replacing damaged items, etc.

For more information about the place, facilities and what the area has to offer in terms of attractions and activities, ask Mimi and Martin or see our website

www.rolsoretreat.dk



PRAKTISCHE INFORMATION

Liebe Gäste, Willkommen im Rolsø Retreat 😊

Hier haben wir einige praktische Details zusammengestellt, von denen wir hoffen, dass sie Ihnen während Ihres Aufenthalts helfen können.

Kontaktieren Sie uns rund um die Uhr

Mimi +45 22 44 37 31 • Martin +45 29 17 27 99 • Peter (Hausmeister) +45 22 66 12 54

Trinkwasser

Das Wasser aus den Wasserhähnen in Dänemark ist natürlich trinkfertig und nicht aufbereitet :-). Es ist gesünder als Mineralwasser! Endlich sauberes Trinkwasser für die Reise mitbringen!

Ankunft

Alles ist bereit für Ihre Ankunft, aber sollten Sie Fragen haben, lassen Sie es uns bitte wissen.

In jedem Badezimmer befinden sich zwei Handtücher sowie zwei zusätzliche Rollen Toilettenpapier. Es wird Geschirrtücher, Geschirrtücher unter der Küchenspüle und große Müllsäcke geben.

Die Schotterstraße „Rolsø Mark“

Wir bitten Sie, die Geschwindigkeit auf der Schotterstraße auf 30 km/h zu begrenzen, da hohe Geschwindigkeiten mit der Zeit die Fahrbahn beeinträchtigen. Halten Sie bei Regen oder Pfützen eine noch niedrigere Geschwindigkeit ein. Danke im Voraus dafür :-)

Parken

Entlang der Wiese haben wir Parkplätze mit großen Feldsteinen markiert. Neun Autos können auf den gekennzeichneten Plätzen geparkt werden. Siehe Zeichnung auf der ersten Seite. Entladen Sie Ihr Auto gerne am Eingang, parken Sie aber auf der Wiese.

Siehe Karte auf der letzten Seite!

Jubiläen

Wenn Sie Jubiläen haben, möchten wir den Tag sehr gerne mit dem Hissen des Dannebrog feiern.

Leinen

Wenn Sie Bettwäsche bestellt haben, liegt diese in den einzelnen Zimmern in der von Ihnen bestellten Anzahl bereit.



Zusätzliche Bettwäsche kann bei Mimi oder Martin für DKK 95 pro Set bestellt werden.

Zustellbetten

Es gibt ein Kinderbett und ein Klappbett, das neben der Treppe am östlichen Ende steht. Darüber hinaus gibt es zwei klappbare Gästebetten, die neben der Sauna stehen.

Toiletten

WICHTIG! Bitte verteilen Sie die Nutzung aller drei Toiletten, da die Klärgrube für die Toilette an der Haustür nicht mithalten kann, wenn alle nur diese Toilette benutzen.

Im Schrank über der Waschmaschine befindet sich zusätzliches Toilettenpapier.

Internet

Unser Internet heißt RR und der Code ist RolsoRetreat.

Da wir eine begrenzte Bandbreite haben, empfehlen wir begrenztes Video-Streaming, YouTube usw. Das Internet wird sehr langsam, wenn viele große Dateien streamen und herunterladen.

Fernseher

Im Gemeinschaftsraum befindet sich ein Fernseher mit Basispaket (Free to Air). Die vorhandenen Kanäle werden eingestellt. Bitte schalten Sie nicht ein / suchen Sie nach neuen Kanälen.

In Zimmer Nr. 8 gibt es auch einen Fernseher mit DVD-Player mit einigen Kinderfilmen. (An diesem Fernseher ist kein TV-Signal angeschlossen).

Wärme und Verbrauch

Obwohl Wärme und Verbrauch in Ihrem Preis inbegriffen sind, appellieren wir an Sie, uns beim Ressourcenschonen zu helfen ♥. Das heißt, halten Sie Türen und Fenster geschlossen, wenn das System heiß wird. Drehen Sie andernfalls die Heizung herunter, wenn Sie Fenster oder Türen für längere Zeit geöffnet haben.

Wenn die Heizkörper nicht wie erwartet heizen, kontaktieren Sie uns bitte.

Waschmaschine und Trockner

Die Geräte stehen im Aktivitätsraum gegenüber der Sauna.

Wir empfehlen, die Wäsche auf der Wäscheleine außerhalb des Aktivitätsraums zu trocknen. Die Klammern befinden sich in der rosa Tasche (bereit zum Aufhängen und Abnehmen um den Hals zu hängen).

Für kleine Wäsche gibt es einen klappbaren Wäscheständer.

Denken Sie daran, den Filter des Trockners zu reinigen und den Kondensatbehälter zu leeren, bevor Sie ihn verwenden.



Rauchen

Rauchen ist im Inneren nicht gestattet. Weder Tabak noch E-Zigaretten oder dergleichen. Draußen sind Gläser für Zigarettenkippen aufgestellt worden.

Haustiere

Hunde und Katzen sind willkommen. Sie müssen diese jedoch innen und außen selbst reinigen, da dies nicht zur Standardreinigung gehört.

An der Pinnwand in der Küche hängen Hoo-Hoo-Beutel.

Mülltrennung

Rechts neben der Garage befindet sich unsere „Recyclingstation“ und wir hoffen, Sie helfen bei der Mülltrennung.

Großer Grüncontainer	Restmüll
Kleiner grüner Behälter	Karton und Papier
Vier graue Kisten	Flaschen, Gläser etc.
	Metall, Dosen und dergleichen
	Hartplastik (kann nicht geknotet werden)
	Flaschen und Dosen mit Pfand
Runder, grüner Behälter	Roher / grüner Bioabfall

Weichplastik, Milch- und Saftkartons etc. sind Restmüll. Flaschen ohne Pfand müssen in der Glasbox sein.

Vermeiden Sie Lebensmittelverschwendung. Wenn Sie überschüssige Lebensmittel haben, die Sie nicht mitnehmen, lassen Sie diese in der Küche / Kühl- / Gefrierschrank, anstatt sie wegzuerwerfen.

Sportraum

Billardtisch

Billard, Snooker und Bowling können gespielt werden. Kugeln und Kegel finden sich im Hochschrank.

Bitte achten Sie auf die Kühe, da diese bei unsachgemäßem Gebrauch leicht brechen. Wir empfehlen, dass Kinder den Billardtisch nicht ohne Aufsicht von Erwachsenen benutzen.

Tischtennis

Der Billardtisch kann mit zwei Platten für Tischtennis abgedeckt werden

Schläger und Bälle befinden sich im hohen Schrank.

Tischfußball

Tischfußball wird neben der Sauna gefaltet.

Die Beine werden durch Lösen der Rändelschrauben um etwa einen Zentimeter ausgeklappt und durch eine geeignete Kerbe festgezogen.



Fußball ist im Hochschrank.

Für die Kinder im Garten

Spielanlagen

Alle Spielmöglichkeiten stehen zur freien Nutzung zur Verfügung.

Trampolin

Das Trampolin kann von jedermann ohne Schuhe benutzt werden :-)

Spielhaus

Das rosa Spielhaus ist Fridas privates Spielhaus und darf ohne vorherige Absprache mit Mimi oder Martin nicht benutzt werden.

Sandkasten

Sandkasten befindet sich mit Deckel vor der Lade-Terrasse.

Der Deckel ist auf, um den Sand sauber zu halten, also setzen Sie ihn wieder auf, wenn Sie fertig sind.

Feuerstelle

Der Lagerfeuerplatz vor der Ladeterrasse kann genutzt werden. Während der Trockenzeit es darf natürlich nicht verwendet werden. Grundsätzlich sind Sie für die Beschaffung von Brennholz verantwortlich.

Brennholz kann evtl. gekauft bei Mimi und Martin.



Whirlpool

Wenn Sie einen Whirlpool gebucht haben, steht dieser vor Ihrer Ankunft zur Nutzung bereit.

WICHTIG

- Bei Benutzung des Whirlpools MUSS die Tür zum Treppenhaus aufgrund der sehr feuchten Luft im Aktivitätsraum geschlossen sein.
- Bitte vermeiden Sie Lärm im Aufenthaltsraum und die Nutzung des Whirlpools nach 22:00 Uhr, wenn Gäste in der Ferienwohnung nebenan wohnen, da sich ein Schlafzimmer direkt an der Rückwand befindet.
- Es muss immer bis zur Linie am Wasserzulauf innen unterhalb der Knöpfe mit Wasser gefüllt sein. Verwenden Sie zum Nachfüllen den gelben Wasserschlauch

Hygiene

Es ist wichtig, zuerst ein Bad zu nehmen, um Bakterien zu reduzieren!

Es ist normal, dass es überläuft, wenn viele drin sind. Verwenden Sie den Bodenwischer, um überschüssiges Wasser in den Rost links von der Wanne zu wischen.

Betrieb von Jacuzzi

Taste 1 Pumpe und Heizung

- Muss eingeschaltet sein, damit das Wasser vor Gebrauch erhitzt wird.
- Wenn der Whirlpool im Voraus heiß ist, dann kürzere Zeit, aber ansonsten bis zu 4 Stunden ab völlig kalt.

Kaum 2 Luftblasen

- Schaltet sich ein, wenn Sie bereit sind, hineinzugehen.

Taste 3 hat keine Funktion

- Nach Gebrauch

Es müssen 2 Tabs nach Gebrauch vorhanden sein. Lassen Sie den Whirlpool 5 Minuten laufen und schalten Sie die Tasten 1 und 2 aus. Dann ist er bereit für den nächsten Tag.

Schalten Sie beide Tasten 1 und 2 aus, wenn Sie fertig sind.

Setzen Sie die Plastikabdeckung auf, wenn der Whirlpool nicht benutzt wird.



Abreise / Reinigung

In Ihrem Preis ist eine Standardreinigung enthalten. Allerdings müssen sowohl innen als auch außen gereinigt werden. Das beinhaltet:

- Möbel innen und außen müssen aufgestellt werden
- Hundehaare sollten nach der Reinigung des Hundes von Böden, Möbeln und anderem Schmutz abgesaugt werden. Hundeschlingen draußen werden entfernt.
- Müll sortiert und entfernt
- Spülmaschinen geleert
- Utensilien und Einrichtungen in der Küche einschließlich Backöfen und Kochfeldern nach Gebrauch gereinigt
- Tischtennisplatten auf dem Billardtisch ausgelegt.
- Tischkicker zusammengeklappt und aufgestellt.
- Grills müssen nach Gebrauch gereinigt und aufgestellt werden.
- Alle Kinderspielzeuge werden nach Gebrauch wieder in den „Spielturm“ gelegt.
- Andernfalls können zusätzliche Reinigungskosten anfallen.

An der Treppe am Westende befindet sich ein Staubsauger und in der Küche unter der Spüle liegen Tücher und Reinigungsmittel.

Wir leeren und reinigen den Whirlpool nach Ihnen, versuchen Sie also nicht, ihn zu leeren.

Andere Hausregeln

Hunde sind willkommen. Sie müssen diese jedoch innen und außen selbst reinigen (gehört nicht zur Standardreinigung). An der Pinnwand in der Küche hängen Hoo-Hoo-Beutel.

Bitte vermeiden Sie Lärm im Aufenthaltsraum und die Nutzung des Whirlpools nach Mittag. 22, wenn Gäste in der Ferienwohnung nebenan sind (an der Rückwand befindet sich ein Schlafzimmer).

Der Verkehr auf und die Nutzung aller Einrichtungen im Rolsø Retreat erfolgt auf eigene Gefahr.

Die Gäste sind dafür verantwortlich, beschädigte Gegenstände usw.

Für weitere Informationen über den Ort, die Einrichtungen und die Attraktionen und Aktivitäten der Gegend, fragen Sie Mimi und Martin oder besuchen Sie unsere Website

www.rolsoretreat.dk

